
O B E C  B O H U Ň O V I C E
570 01 LITOMYŠL

Z  ÁPIS  ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA DNE    29. 5. 2014  

přítomní zastupitelé : Jaromír Gregor
Stanislava Macková
Eva Novotná
Ladislav Ryšan
Zdeněk Kubát
Irena Vilčková
Jiří Mikulecký

veřejnost : Božena Dvořáková

Zahájení schůze v 19:15 hodin.

Po přivítání a úvodním slovu starosta navrhl ověřovatelé zápisu: Stanislava 
Macková, Ladislav Ryšan

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

a dále starosta přednesl program schůze:
1. Rozpočtová opatření
2. Návrh nákupu komposterů
3. Informace k R 35 a k možným přivaděčům na navrhovanou

R 35
4. Smlouva s firmou EKO-KOM na následující léta
5. Výměna sloupu el. osvětlení u horní autobusové zastávky
6. Projednání členství obce v Mas Litomyšlsko pro následující

léta
7. Diskuze

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

Doplnění programu: - Mapové podklady od Geosense s.r.o, - presentace pana
   Marka
- Dotace pro včelařský spolek
- Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

1. Rozpočtová opatření - prodej pozemků 3639  3111      68.500,00 Kč
-  prodej dřeva 3745  2111   35.000,00 Kč
-  volby 6117  4111   18.000,00 Kč

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0



2. Starosta přednesl návrh přispět 50% ceny na nákup komposterů občanům 
obce, aby se předcházelo pálení odpadu (posekaná mokrá tráva, slupky)

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

3. Setkání starostů v Pardubicích v dubnu 2014 – R 35, jednání o přivaděčích. 
Bylo předběžně sděleno, že veškeré přivaděče budou po stávajících 
komunikacích, s čímž většina starostů obcí nesouhlasila.
20. června by mělo proběhnout další veřejné jednání v Pardubicích. 
Informace ohledně tohoto jednání je zveřejněno na e-desce obce.

4. Smlouva o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů s firmou s 
EKO-KOM Praha.

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

5. U horní zastávky je shnilý dřevěný sloup veřejného osvětlení, který bude 
nutno vyměnit.

6. Zastupitelstvo  projednalo prodloužení členství obce Bohuňovice v MAS 
Litomyšlsko pro roky 2014 až 2019

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

7. Místostarosta přednesl žádost o dotaci pro včelařský spolek. Zastupitelstvo 
odsouhlasilo částku 1.000,00 Kč

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

     8.   Místostarosta   přečetl        Zprávu o   výsledku přezkoumání  hospodaření  
obce Bohuňovice. Přezkoumání se uskutečnilo ve dne 22.11.2013 a 6.2.2014.
Paní účetní seznámila zastupitelstvo se závěrečným účtem obce za rok 2013. 
(Bude přiloženo k zápisu.)

      9.  Diskuse :
- presentace mapy k horní zastávce firmou Geosense
- volby do zastupitelstva v říjnu 2014
- oprava silnice v obci, hluk
- průběh komunálních voleb
- chybějící píšťaly u varhan dodal pan Červenka z Dolní Čermné

Ukončení schůze ve 21:30 hod

Zapsal: Eva Novotná    
Ověřil: Stanislava Macková

Ladislav Ryšan

vyvěšeno: 29. 5. 2014
sejmuto:


